
Eesti Liikumispuudega Inimeste Liit 

ÜLDKOOSOLEKU PROTOKOLL 

30.06.2022 

 

Tallinn, Endla 59 

Algus kell: 12:00 

Lõpp kell: 15:00 

Juhatas: Eiki Nestor 

Protokollis: Helen Bokmann 

Osalejad (kokku 23, hääleõiguslikud liikmed 17, kellest volitustega 4): Eiki Nestor, Sven 

Reemet, Kätlin Riidebach (telefonitsi), Krista Neering, Jako Stein, Veiki Laan, Helen Bokmann, 

Mare Abner, Liane Lebedeva, Vaike Hiet, Jaan Hiet, Lia Lumilaid, Heiki Lumilaid, Ingrid 

Põldemaa, Ljubov Leppik, Siina Trutin, Agnes Valgiste, Marika Ein, Liivia Vaas, Väino Marjak, 

Heldur Otsa 

 

PÄEVAKORD 

1. Koosoleku juhataja ja protokollija valimine. 

2. 2-liikmelise häältelugemiskomisjoni valimine. 

3. Majandusaasta aruande kinnitamine ja tegevusaruande ülevaade. Audiitori 

arvamuse ettelugemine. 

4. Tegevjuhi ettekanne Alexela koostöö lõpetamisest ja Start Grupi võla tasumisest 

Linnailu OÜ-le. 

5. ELIL põhikirja punkti 3.1.1 sõnastuse ja liikme mõiste laiendamine. 

6. Karaski keskuse müügitulu kasutamine 

Üldkoosolek kinnitas päevakorra 



Ettekanded, hääletused ja otsused 

1. Koosoleku juhataja ja protokollija valimine. 

Üldkoosoleku üksmeelse otsusega koosoleku juhatajaks valitud Eiki Nestor ja 

protokollijaks Helen Bokmann 

2. 2-liikmelise häältelugemiskomisjoni valimine. 

Poolt 17, erapooletu 1 

Komisjoni liikmed Mare Abner ja Indrek Matla 

3. Majandusaasta- ja tegevusaruanne kinnitatud: 

POOLT: 14 

VASTU: 3 

ERAPOOLETUID: 0 

4.  Tegevjuhi ettekanne Alexela koostöö lõpetamisest 

Alexela koostöö lõpetamine ja nende tagamaad, põhjused. Äriline põhjendus – Alexelal 

puudus huvi ettevõtteväliseks koolituste läbiviimiseks. Tegevjuhi ülevaade 

rehabilitatsioonikeskuse-spordisaali operaatori vahetuse tagamaadest ning Start Grupi võla 

tasumisest Linnailu OÜ-le. 

5.  ELIL põhikirja punkti 3.1.1 sõnastuse ja liikme mõiste laiendamine. 

Otsus: Päevakorrapunkt maha võtta. 

6. Karaski keskuse müügitulu kasutamine 

Saaremaa: raha kasutada projektide kaasfinantseerimiseks. Enne vajalik teada 

tegevusplaani tegevuste rahastamisel. Valgamaa: mis tegevusi me üldse planeerime ja 

mida ning mille tarbeks jagama hakkame? Tegevjuhi vastus: tegevusi Karaski raha eest 

pole saadud varasemalt planeerida kuna raha pole tohtinud kasutada sellekohase otsuse 

puudumisel. Krista Neering: Mõte teha ühisüritus ühingute juhatuse liikmetele (kuni 2 

liiget igast organisatsioonist, kokku ca 40 inimest, üritus kuni 2 päeva, nt. Värskas, sügisel). 

Raha töötasudeks MITTE kasutada!  

Saaremaa: rohkem panustada koostööle, kui tegevjuht kõike ei jõua. 



Heldur Otsa: Sügisel on tulemas uue juhatuse valimised – ettepanek oleks raha osaliselt 

kasutada koolitamiseks, et ühingute ladviku vahetumisel ühingu jätkusuutlikkus ei 

kannataks ja töö jätkuks. Ühingu juhatuses peaksid olema aktiivsed inimesed.  

Mare Abner: ettepanek leida igal aastal üks liikumispuudega aktiivne inimene, kellele 

stipendium määrata. 

Eiki: Rumal oleks lasta raha lihtsalt inflatsioonil süüa.  

Valgamaa: Teen ettepaneku panna paika projekti maksimummäära ja anname kõikidele 

ühingutele võimaluse kirjutada. Võib olla kaasrahastusena, aga jälgida piireelarvet.  

Mare Abner: Külastame näitusi, et rohkem pildil olla.  

Krista Neering: Jätta Karaski raha jaotamise mõtted ja ettepanekud sügisese ühisürituse 

tarbeks.  

Valgamaa: Kellel ettepanekuid, edastab need 2 nädalat ette juhatusele, millest juhatus teeb 

kokkuvõtte. 

Siina Trutin: Koduleht korda teha.  

Heldur Otsa: Koosolekute otsuste protokollid lisada!  

Otsus: Karaski keskuse müügitulu kasutamise otsustamine edasi lükata järgmise koosolekuni. 

 

 


